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Ostatnie dni mercato będą gorące w obozie Giallorossich. Były napastnik

Romy, obecnie komentator Sky Sport, Ruggiero Rizzitelli, udzielił wywiadu

dla ilsussidiario.net, w którym mówił o ruchach transferowych Romy w

ofensywie.

Ljajic ma zastąpić Lamelę. To dobry znak dla Romy?

- Powiedziałbym, że to dobry znak, gdyż odchodzi wielki gracz i przychodzi kolejny

piłkarz o równym poziomie. Miejmy nadzieję, że negocjacje zakończa się jak

naszybciej.

Można dokonać porównania między Lamelą a Ljajicem?

- Lepiej nie, Ljajic musi mieć otwarty umysł jak ci, którzy przybyli przed nim. Musi

mieć najlepsze warunki, aby się wykazać, jak zrobił to Lamela, zwłaszcza w

poprzednim sezonie, gdy oferował bardzo dobrą wydajność.

Wciąż brakuje rasowego napastnika?

- Zgadzam się, z Destro w złym stanie, w Romie może brakować takiego gracza

będącego w stanie zdobyć 15-20 goli w lidze.

 

Hernandez-Matri, przekonują jako nazwiska do ataku?

- To dobry gracze, jednak żaden z dwójki nie gwarantuje piętnastu goli w Serie A.

Stawiałbym na inne, wciąż aktualne nazwisko.

Mianowicie?

- Mając na uwadze, że środkowi napastnicy kosztują, mam nadzieję, że Roma

pozyska Gilardino, który jest lepszym strzelcem od Matriego i Hernandeza.

Na koniec o Maiconie, nazwałeś go skończonym zawodnikiem...

- Śmiałem się, gdy tak myślałem...z Livorno był imponujący, grał jak w najlepszych

sezonach w Interze, z tą samą ciągłością.
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